
 

 

REFERAT  

Årsmøde i Midtsjællands Seniorsektion  

Torsdag, d. 13. marts 2025 

 

1. Valg af dirigent 
Karsten 
 

2. Valg af stemmetællere 
Pia og Lillian 
 

3. Valg af referent 
Marianne 
 

4. Bestyrelsens beretning ved formanden (Ida) 
- Det har været svært af få folk med på vores ca. 4 årlige ture – vi er i konkurrence 

med andre organisationer. En enkelt tur i 2024 blev aflyst. Fremover aflyses der ikke 
ture, men så køres der i mindre busser.  

- Midtsjælland skal som bekendt sammenlægges med Storstrøm. Bestyrelsen har 
besøgt Storstrøm – vi kender endnu ikke rammerne for ”det nye liv”. Fra 1.1. 2026 
hedder kredsen ”Sjælland og øerne”. 

       Karsten vil stadig deltage i vores møder og fortælle om nyt fra kredsen. 
- Hanne fra bestyrelsen repræsenterer os i Faglige Seniorer 

Jan sidder i Rejseudvalget.  
- Oluf og Birthe stopper i bestyrelsen – en stor tak til dem for deres arbejde.   

 
- Hanne, der er SL´s repræsentant i Hovedbestyrelsen i Faglige Seniorer, orienterede 

om arbejdet der. Faglige Seniorer søger indflydelse på ældrepolitikken. Der 
opfordres til at stille op til valget til Ældrerådet til efteråret. Vil man stille op, kan 
man få hjælp hos Faglige Seniorer.                                                                                                
Der er repræsentantskabsmøde for Midtsjællandssektionen d. 8. april i Greve.  

 
- Jan sidder i bestyrelsen i Faglige Seniorer i det gamle Vestsjællands Amt, hvor 5 ud 

af 6 kommuner har lokalforeninger. 
 



- Jan sidder også i Rejseudvalget i SL, der de sidste 35 år har lavet rejser. I år fylder 
man sammen med lærerforeningen i Næstved en bus til Bruxelles. Der er 
venteliste.  

Spørgsmål m.m. til beretningen:  

- Mange syge ældre med dårlig økonomi bliver af socialrådgivere rådet til at melde sig 
ud af fagforeningen, og er man først meldt ud som pensionist, kan man ikke komme 
ind igen.  
Hertil siger Karsten, (formand for kredsen), at SL skal blive bedre til at kommunikere 
ud, at der er en seniorsektion. I dag skal man aktivt melde sig ind i den.  
Arrangementer for alle grupper skal tydeliggøres, så vi ved, hvad vi får ud af fortsat 
medlemskab.  
 

- Og så endnu en opfordring til at stille op til Ældrerådet – man stiller op som 
privatperson.  

- Der var ros til Rejseudvalget for at samarbejde med andre.  

Beretningen blev godkendt! 

 
5. Fremlæggelse af regnskab for 2024 og budget 2025 v/Jan 

Velux-fonden giver ikke længere tilskud til vores foredrag. Spørgsmålet er, om der kan 
søges andre fonde.  

Regnskab og budget blev godkendt! 
 

6. Indkomne forslag 
Ingen forslag 
 

7. Valg af bestyrelse 
Farvel til Birthe og Oluf med tak for et godt arbejde.  
 
Pia, Jan og Hanne blev genvalgt.  
Suppleanter: Lillian og Susanne.  

 

8. Evt.  
Ingen punkter.  


